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El PSC porta al Parlament la
construcció d'un nou Hospital per a
les Terres de l'Ebre 
Joaquim Paladella reivindica la construcció d'un nou Hospital i diu que els
problemes d'accessibilitat no se solucionen ampliant l'actual 

El terraltí Joaquim Paladella diputat del PSC al Parlament de Catalunya  | Cedida

Joaquim Paladella "Si fa catorze anys ja era una necessitat, ara el nou hospital ja és una
urgència. El nou hospital és una exigència sanitària i una urgència territorial que no se soluciona
en l'ampliació del ja existent que s'ha quedat obsolet, una cosa que entén tothom menys el
govern d'ERC i JuntsxCat". Actualment l'únic que està previst és una ampliació de l'actual amb
tota la problemàtica d'espai i funcionalitat que comporta. El que és lamentable, és que els
problemes d'accessibilitat no se solucionaran amb l'ampliació de l'actual hospital.

En este sentit el grup parlamentari del PSC al Parlament de Catalunya va entrar a registre, el 9
d'abril una sol·licitud de còpia de documentació de l'estudi de viabilitat de l'ampliació de l'Hospital
Verge de la Cinta, de Tortosa, a l'espai actual. Hores d'ara s'han constituït dues comissions
tècniques de treball, que es reuneixen amb periodicitat quinzenal, per avançar en l'estudi de les
característiques i viabilitat de l'ampliació de l'hospital, així com els aspectes urbanístics i tècnics
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associats. "Aquesta  resposta tan decebedora a la pregunta del grup parlamentari del PSC dona
peu a afirmar que el govern de la Generalitat, una vegada més no està a l'altura del que s'espera
d'ell. No és ja que en campanya electoral mostressin una documentació que no tenia cap
fonament de viabilitat, sino que a dia d'avui no hi ha cap estudi de viabilitat que sigui concloent,
com així es fa evident". Continua dient Paladella

"Fer ara una despesa, que a priori han valorat en més de 60 M d'? , en l'ampliació de l'actual, a la
que cal sumar el sobrecost per les dificultats que presenta el terreny, sota el pretext que no hi ha
diners per un de nou és un despropòsit que no ens mereixem. Vull recordar que els pressupost de
la Generalitat és de més de 42 mil M d'?. Si en altres indrets de Catalunya és possible perquè a
l'Ebre no. El PSC volem revertir aquesta decisió política que no atén a cap criteri mèdic, de
funcionalitat, ni de optimització, és per això que presentarem una proposta de resolució per construir
el nou Hospital".

"Necessitem un nou equipament hospitalari amb els majors estàndards de qualitat, perquè l'actual
ja no dóna més de si en ampliacions. Un hospital que sigui universitari en consonància a la
demanda de la URV de la implantació d'estudis universitaris de medicina , que reuneixi les millors
condicions tant pel que fa als  professionals que hi treballen i que així ho reclamen, com per la
gent que es va a visitar, o que requereix d'una hospitalització, i aquestes condicions òptimes de
present i futur solament és poden complir amb un de nou" ha reblat Joaquim Paladella
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